

2025狗巴迪勇士赛-赛事组别说明

THE GO! BUDDY HEAT CATEGORY TYPES

对每个人来说,参与狗巴迪勇士赛都有不同原因。对于一些人来说,这是一场专门为你和你的狗狗准备的障碍赛,对于另一些人来说,这是为你的狗狗赢得的狗生第一块奖牌。 无论你的诉求和动机如何,我们都有不同的组别和方式,确保你获得最佳体验。

Every Go! Buddy races for different reasons. For some, it means competing a unique obstacle race for you and your dog, for others it's the way to get your dog's first medal. Regardless of your motivations, we have race category options to ensure you have the best experience possible.

萌犬赛 JOY

萌犬赛可畅玩 2 公里、6 个障碍,现场出发区设有畅玩通道,可在比赛当日早于或晚于出发时间进入赛道。如想参加出发仪式,则需要在出发时间手环对应的时间节点到达出发区,参与出发仪式。萌犬赛参赛选手享有萌犬赛参赛物资,萌犬赛参赛选手享有萌犬赛参赛物资,完赛物资(奖牌和项圈)但无狗狗完赛服、计时成绩和排名等;

Joy Race participants are eligible to play 2 km and 6 obstacles, and there is a play channel in the starting area. Participants can enter the track on the race day, earlier or later than the registration time. If participant want to participate the Start Ceremony, they need to arrive at the start line at the time corresponding to the start time bracelet to participate in the Start Ceremony. Participants of Joy Race can get all the participating materials, finish materials (finish medal, collar) but they will not have buddy's finish Tee, timing, and finishing materials.

注:参赛选手需大于等于 10 周岁(不晚于 2015 年出生),在年龄大于等于 10 岁且低于 18 岁的未成年,既出生日期在 2007 年至 2015 年之间的,需要父母或法定监护人给予面的许可,其中年龄大于 10 周岁且小于 14 周岁需要父母或法定监护人陪同进入赛道。犬只已经大于一周岁(不晚于2024年6月2日)

Participants must be at least 10 years old (born no later than 2015). Participants must be at least 10 years old but under 18 years old, born between 2007 and 2015, with written permission from their parents or statutory guardian. Participants under 14 are not permitted on course unless accompanied by his/her parent(s). Dog is over one year old. (Born before June 2nd, 2024)